

Help reduce the environmental impact of your communications

減少發布公司通訊對環境的影響

Dear registered shareholder(s),

To reduce environmental impact, we encourage you to switch to access corporate communications regarding Prudential plc online.

The Companies Act 2006 of the United Kingdom allows the default option for receiving and accessing corporate communications (including your annual report) to be via a company's website. You now have the choice of receiving an email when your annual report and other corporate communications become available or continuing to receive a printed copy.

If you do not indicate your preference to us by 14 March 2026 corporate communications will be supplied to you by means of the website and information on accessing your corporate communications online will be posted to you at the time of the mailing.

Please refer to the back of this letter for more details.

各位登記股東：

為減少對環境的影響，我們鼓勵閣下透過線上方式接收 Prudential plc 的公司通訊。

英國公司法 2006 允許接收和存取公司通訊（包括年度報告）預設為透過公司網站。閣下現可選擇接收年度報告及其他公司通訊發布時之電郵通知，或繼續收取印刷本。

如本公司於2026年3月14日之前尚未收到閣下對之任何回覆，本公司將透過網站向閣下發送公司通訊並於公司通訊發布時提供線上存取的指示。

更多詳情請見信件背面。



Tom Clarkson
Company Secretary
公司秘書

What are your options? 你有哪些選擇？

Option 1

Elect for ecommunications

選項 1

選擇電子通信

Provide us with your email address by scanning your personalised QR code on the form overleaf or complete the form.

You will receive an email notification when your corporate communications become available online.

掃描於背面的表格中閣下專屬二維碼提供閣下的電郵地址或填寫表格。

閣下將於公司通訊發布時收到電郵通知。

Option 2

選項 2

Elect for paper copy communications
選擇印刷本通訊

To continue receiving a printed copy of your corporate communications please complete the form overleaf.

如欲繼續接收公司通訊的印刷本，請填寫背面的表格。



當閣下寄回此回條時，請將郵寄標籤剪貼於信封上。
如在本港投寄，閣下無須支付郵費或貼上郵票。